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親愛的客户：

Acker的6月香港拍賣會將於6月6日星期五晚上6:30（香港時間）6月6日星期五晚上6:30（香港時間）正式開幕，並於6月7日星期六上午10:00（香港6月7日星期六上午10:00（香港
時間）時間）繼續舉行。此次拍賣會內容豐富，共有超過1200件拍品1200件拍品，預計銷售額高達5000萬港元5000萬港元！這場為期兩天的
拍賣會將呈現多種非凡收藏，包括“投資級勃艮第：第一時間購入”、“主席無暇收藏的頂級拍品”、“長期投資級勃艮第：第一時間購入”、“主席無暇收藏的頂級拍品”、“長期
收藏家的波爾多及其他佳釀”，以及來自Pierre Péters香檳酒莊和Domaine du Comte Liger-Belair酒莊的直接委託珍收藏家的波爾多及其他佳釀”，以及來自Pierre Péters香檳酒莊和Domaine du Comte Liger-Belair酒莊的直接委託珍
品！品！

我們非常榮幸在此次拍賣會上迎來兩大非凡的直接委託珍藏：拍品編號1001-1026拍品編號1001-1026的Champagne Pierre PétersChampagne Pierre Péters和拍拍
品編號1027-1053品編號1027-1053的Domaine du Comte Liger-BelairDomaine du Comte Liger-Belair！首先是來自Le Mesnil-sur-Oger核心地帶的26件拍品，這些
珍品來自Côte des Blancs最受尊敬的葡萄種植者酒莊之一——Champagne Pierre Péters香檳酒莊。酒莊如今
已傳承至家族第六代領導人Rodophe Péters，其在位期間釀造了具有卓越純淨度、精確性和礦物表達的Blanc 
de Blancs葡萄酒。這批拍品包括家族頂級特釀L’Etonnant Monsieur VictorL’Etonnant Monsieur Victor的回顧系列、陳年13年後除渣的罕
見Les Chétillons “Oenothèque”Les Chétillons “Oenothèque”、稀有的Les MontjolysLes Montjolys，以及由Rodophe親自從酒莊私人酒窖中精選的Réserve 
Familiale。所有酒款均為大瓶裝，其中多款特釀和年份在市場上極為少見，並且僅以極其有限的數量發行極為少見，並且僅以極其有限的數量發行。

Domaine du Comte Liger-Belair酒莊Domaine du Comte Liger-Belair酒莊的拍品同樣令人期待，這次帶來了27件直接來自酒莊的拍品。作為Vosne-
Romanée的基石，這座酒莊的歷史可以追溯到1815年。自2000年重新掌管家族酒莊以來，Comte Louis-Michel 
Liger-Belair透過採用生物動力法和對風土的深刻承諾，將酒莊重新確立為勃根地的頂級酒莊之一。本次拍
賣的亮點包括混合年份的La RomanéeLa Romanée特製套裝，涵蓋標誌性的2005、2010、2015和2020年份；一瓶稀有的2010
年La Romanée1.5升裝；以及一瓶極其稀有的2017年Nuits-Saint-GeorgesNuits-Saint-Georges Blanc 3升裝瓶（全球僅生產100瓶）
。此外，還有2022年所有特級園葡萄酒的水平系列，包括La RomanéeLa Romanée、Clos de VougeotClos de Vougeot、ÉchézeauxÉchézeaux和Grands Grands 
ÉchézeauxÉchézeaux，以及2021年Vosne-Romanée 1級園Vosne-Romanée 1級園的限量混釀，僅以1.5升裝形式裝瓶，還有同年份的Vosux ReignmanéVosux Reignmané 
1.5159335 月！最後，還有一個特別的機會：成為2023年份Nuits-Saint-Georges Clos des Grandes Vignes一桶葡萄酒2023年份Nuits-Saint-Georges Clos des Grandes Vignes一桶葡萄酒
的唯一擁有者。這桶葡萄酒將被裝瓶為180瓶標準瓶、30瓶1.5升裝和12瓶3升裝，還可提供個人化標籤和木箱！
非常感謝您，Comte先生！ ！ ！

投資等級勃根地：第一時間購入（拍品編號1-284）投資等級勃根地：第一時間購入（拍品編號1-284）將為我們6月的香港拍賣會揭開序幕。這批由一位細緻的
倫敦收藏家提供的拍品主要為勃根地葡萄酒，幾乎全部在首次發售時購入，狀態完美。此次拍品的序曲是多
款高分列級波爾多葡萄酒，隨後呈現了來自頂級酒莊和前沿勃根地的非凡選擇。亮點包括LeroyLeroy的六瓶2013年
Vosne-Romanée Les Brûlées和三瓶2014年Les Beaux Monts；Domaine de la Romanée-ContiDomaine de la Romanée-Conti的2009年和2010年
Romanée-Conti各一瓶；以及14批CathiardCathiard！另外還有53批Arnoux-LachauxArnoux-Lachaux，涵蓋2013年至2019年的Romanée St. 
Vivant，以及32批Perrot-MinotPerrot-Minot，橫跨2012年至2018年，所有拍品均為十二瓶或六瓶1.5升裝。紅酒的輝煌還包括
A. Gros、Clos de Tart、H. Gouges、Hudelot-Noëllat、Drouhin、Mugneret-Gibourg、Ponsot和GroffierA. Gros、Clos de Tart、H. Gouges、Hudelot-Noëllat、Drouhin、Mugneret-Gibourg、Ponsot和Groffier的拍品。白酒愛
好者將發現來自A. Ente、B. MoreauA. Ente、B. Moreau的Bâtard和Chevalier-Montrachet、PillotPillot的Chassagne-Montrachet（瓶裝和
1.5升裝）、RoulotRoulot的Meursault等珍品！這是一個將勃根地珍品加入您收藏的絕佳機會！

接下來是主席無暇收藏的頂級拍品（拍品編號765-1000）主席無暇收藏的頂級拍品（拍品編號765-1000）。這是世界上最重要的私人收藏之一，也是我們非常
熟悉的一位藏家的珍品！主席最熱愛的是波爾多，他打造了一個深度與來源都令人驚嘆的酒窖，其中包括大量
大瓶裝和來自一、二級酒莊的非凡瓶裝。大多數葡萄酒的狀態非常理想​​，許多仍保存在原木箱中。主席與所有
頂級波爾多酒莊保持著密切關係，他們每年都期待主席的訂單，並經常以老年份的珍品回饋他。這批拍品的輝
煌開場是2003年的Ausone和Cheval BlancAusone和Cheval Blanc，隨後是7批Cos d’EstournelCos d’Estournel、一瓶1989年的Haut-BrionHaut-Brion 1.5升裝，以及
9批La Mission Haut-BrionLa Mission Haut-Brion（包括多瓶1.5升裝）！ LafiteLafite從1982年至2012年的年份強勢登場，2005年的LafleurLafleur整
箱拍品與狀態完美的1990年LatourLatour相鄰。備受尊崇的2009年Le PinLe Pin與11批1982年至2010年的Léoville Las CasesLéoville Las Cases並
列，還有1990年和1996年的MargauxMargaux、8批Mouton Rothschildouton Rothschild，以及1983年的PalmerPalmer等珍品！然後是PétrusPétrus：令人
驚嘆的57批（！！！），涵蓋2009、2010和2012年的六瓶封帶原木箱——這些無疑是皇冠上的明珠！ ！ ！在
波爾多之外，主席的收藏同樣令人讚嘆。勃根地部分以2008年的RousseauRousseau Chambertin Clos de Bèze、2009年
的DRCDRC Richebourg，以及12批1996年至2007年的LeflaiveLeflaive Puligny-Montrachet達到巔峰。羅納河谷部分包括
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Rayas Châteauneuf-du-Pape、Pegau Cuvée da CapoChâteauneuf-du-Pape、Pegau Cuvée da Capo，以及來自GuigalGuigal的30批1995年至2006年的非凡拍品，其中包括
La Landonne、La Mouline、La Turque和Château d’AmpuisLa Landonne、La Mouline、La Turque和Château d’Ampuis！特別注意還有1.5升和6升裝的Jaboulet La ChapelleJaboulet La Chapelle以及
來自Chapoutier的ErmitageChapoutier的Ermitage Blanc。香檳部分也不容錯過，1961年的Billecart-SalmonBillecart-Salmon（1.5升裝）和2000年的KrugKrug整
箱為這場壯觀的展示畫上句號。這樣的收藏可能一代人才見一次，甚至更少！

長期收藏家的波爾多及其他佳釀（拍品編號1054-1215）長期收藏家的波爾多及其他佳釀（拍品編號1054-1215）來自一位曾經營廣泛餐廳業務的委託人。他在1990
年代開始收藏葡萄酒，並在家中安裝了一個控溫內置酒窖。此次拍賣呈現了162批精選拍品，其中波爾多部
分橫跨數代，從罕見的1955年PichonPichon Lalande開場！接著是5瓶歷史性的1959年LatourLatour，以及來自1982年的La La 
MissionMission、Lafite和MargauxLafite和Margaux的經典年份。傳奇的1986年則以Lafite、Léoville Las CasesLafite、Léoville Las Cases和MoutonMouton的拍品熠熠生輝！隨
後是一系列重量級拍品，包括1995年的PétrusPétrus、2000年的AngélusAngélus整箱，以及其他千禧年經典，如Haut-Brion、La Haut-Brion、La 
Mission、Lafite、Latour、Margaux和MoutonMission、Lafite、Latour、Margaux和Mouton！此外，還有2003年的LafiteLafite（1.5升裝）和2005年的LatourLatour封裝原木
箱，狀態完美。 2009年的Lafite和Lynch BagesLafite和Lynch Bages的批次，以及Latour和MargauxLatour和Margaux的整箱，最後到2010年的標誌性年
份，包括Cheval Blanc、La Mission、Margaux和MoutonCheval Blanc、La Mission、Margaux和Mouton，輔以Pichon Baron、Pontet-Canet和Léoville Poyréfer！Pichon Baron、Pontet-Canet和Léoville Poyréfer！此
次拍品還包括10批Domaine de la Romanée-ContiDomaine de la Romanée-Conti的勃艮第珍品，以及2008年的Comte Liger-BelairComte Liger-Belair、1998年的LeroyLeroy 
Musigny、2013年的Leroy Richebourg、1989年的JayerJayer Echézeaux和2001年的Leroy Richebourg、1989年的
Jayer Echézeaux和2001年的這些都是極致的顯著的RCD！香檳部分則以1998年的KrugKrug Clos d’Ambonnay和2000
年的Clos du Mesnil閃耀登場。法國外的亮點包括2000年至2009年的OrnellaiaOrnellaia垂直年份1.5升裝系列，以及來自
加州的經典珍品，如Harlan、Hundred Acre、Scarecrow和Screaming EagleHarlan、Hundred Acre、Scarecrow和Screaming Eagle。這是來自真正的美食家收藏家的頂級拍
品！

請於6月6日（星期五）和6月7日（星期六）加入我們，共同見證這場充滿稀有的壯觀兩日拍賣會。祝您身體健
康，品酒愉快！

酒後吐真言

John Kapon 
Acker Merrall & Condit Companies主席  
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Dear Client,

Acker’s June Hong Kong Auction kicks off on Friday, June 6 at 6:30pm 
HKT and continues on Saturday, June 7 at 10am HKT, featuring over 
1,200 lots and an estimated HK$50 million in sales!  This dynamic two-
day sale brings together an exceptional mix of collections, including 
Investment-Grade Burgundy Purchased on Release ,  Premier 
Parcels from the Immaculate Collection of the Chairman, Bordeaux 
and Friends from a Longtime Collector, and remarkable direct 
consignments from Pierre Péters and Domaine du Comte Liger-Belair!

It is with tremendous pleasure that we welcome two extraordinary direct 
consignments to the sale:  Champagne Pierre Péters in lots 1001–1026, 
and Domaine du Comte Liger-Belair in lots 1027-1053!!  From the heart 
of Le Mesnil-sur-Oger comes a remarkable offering of twenty-six lots from 
Champagne Pierre Péters, one of the most revered grower-producers in 
the Côte des Blancs.  Now in its sixth generation of family leadership, the 
estate—under the direction of Rodolphe Péters—crafts Blanc de Blancs of 
exceptional purity, precision, and mineral expression.  This consignment 
includes a retrospective of the family’s prestige cuvée L’Etonnant 
Monsieur Victor, a rare selection of Les Chétillons “Oenothèque” aged 13 years on lees under cork, the elusive 
Les Montjolys, and the Réserve Familiale—hand-selected by Rodolphe from the domaine’s private cellar.  All 
wines are offered in large format, with several cuvées and vintages seldom seen on the market and released in 
extremely limited quantities. 

It is always a pleasure to welcome Domaine du Comte Liger-Belair, this time with twenty-seven lots direct 
from the Domaine, a cornerstone of Vosne-Romanée with a history dating back to 1815.  Since reclaiming his 
family’s estate in 2000, Comte Louis-Michel Liger-Belair has reestablished the Domaine among Burgundy’s finest 
through biodynamic farming and a deep commitment to terroir.  This offering includes a custom-mixed case of 
La Romanée featuring the iconic 2005, 2010, 2015, and 2020 vintages; a rare magnum of 2010 La Romanée; and 
an ultra-rare Jeroboam of Nuits-Saint-Georges Blanc 2017, of which only ten were produced.  A full 2022 Grand 
Cru horizontal—including La Romanée, Clos de Vougeot, Echézeaux, and Grands Échézeaux—is also featured, 
alongside a limited Vosne-Romanée 1er Cru 2021 blend, bottled exclusively in magnum, and a magnum of Vosne-
Romanée Aux Reignots from the same vintage!!  Finally, a truly special opportunity: the chance to become the sole 
owner “en avant-première” of a barrel of 2023 Nuits-Saint-Georges Clos des Grandes Vignes, to be bottled into 
180 bottles, 30 magnums, and 12 Jeroboams, with personalized labels and cases available!  Merci a vous, Comte!!!

Investment-Grade Burgundy Purchased on Release, lots 1-284, offers pristine selections of mostly Burgundy 
from a meticulous London collector, opening our June Hong Kong auction in style.  A prelude of high-scoring 
classified-growth Bordeaux leads to an extraordinary range of top Domaines and cutting-edge Burgundy offerings, 
nearly all purchased on release.  Highlights include Leroy, with six bottles of 2013 Vosne-Romanée Les Brûlées 
and three of 2014 Les Beaux Monts; Domaine de la Romanée-Conti, featuring a bottle each of 2009 and 2010 
Romanée-Conti; and fourteen lots of Cathiard!  Fifty-three lots of Arnoux-Lachaux feature Romanée St. Vivant 
from 2013 to 2019, while thirty-two selections of Perrot-Minot span 2012 to 2018, all offered in twelve-bottle or 
six-magnum lots.  The Red Burgundy brilliance continues with offerings from A. Gros, Clos de Tart, H. Gouges, 
Hudelot-Noëllat, Drouhin, Mugneret-Gibourg, Ponsot, and Groffier.  White Burgundy enthusiasts will discover 
A. Ente, B. Moreau’s Bâtard and Chevalier-Montrachet, Pillot Chassagne-Montrachets in bottle and magnum, 
Roulot Meursaults, and more!  This is a great collection to add Burgundy to yours!  
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We bring more excitement with Premier Parcels from the Immaculate Collection of the Chairman in lots 765-
1000, one of the most important private collections in the world, and one we have the privilege of knowing quite 
well!  The Chairman’s first love is Bordeaux, and he has built a cellar of staggering depth and provenance including 
numerous large formats and extraordinary bottles from First Growths and beyond.  Most wines are in outstanding 
condition, and many in original wood cases.  The Chairman is on a first name basis with all the Top Chateaux, who 
eagerly await his order every year, often rewarding him with back vintages.  The splendor begins with 2003 Ausone 
and Cheval Blanc, followed by seven lots of Cos d’Estournel, a magnum of 1989 Haut-Brion, and nine lots of La 
Mission Haut-Brion including magnums!!  Lafite makes a powerful showing from 1982 through 2012, and a full 
case of 2005 Lafleur sits beside pristine 1990 Latour.  The revered 2009 Le Pin appears alongside eleven lots of 
Léoville Las Cases, 1990 and 1996 Margaux, eight lots of Mouton Rothschild, and a regal 1983 Palmer!!  And 
then, the Pétrus: a staggering fifty-seven lots (!!!), including parcels of six-bottle banded OWCs of 2009, 2010, and 
2012 – crown jewels, in every sense!!!  Beyond Bordeaux, The Chairman’s reach is just as commanding.  Burgundy 
peaks with 2008 Rousseau Chambertin Clos de Bèze, 2009 DRC Richebourg, and a dozen lots of Leflaive Puligny-
Montrachet from 1996 to 2007.  From the Rhône, you’ll find Rayas Châteauneuf-du-Pape, Pegau Cuvée da Capo, 
and an extraordinary thirty lots from Guigal spanning 1995 to 2006, including La Landonne, La Mouline, La Turque, 
and Château d’Ampuis!!  Look out for magnums and Methuselahs of Jaboulet La Chapelle and Ermitage Blanc from 
Chapoutier.  Magnums of 1961 Billecart-Salmon and full cases of 2000 Krug close out this spectacular showcase.  
A collection like this comes around once in a generation—if ever!! 

Bordeaux and Friends from a Longtime Collector, lots 1054-1215, hails from a consignor who honed his food 
and wine tastes while developing an extensive restaurant business.  He began collecting wines in the 1990s and put 
a climate-controlled, built-in cellar in his home.  There are one hundred and sixty-two selections and Bordeaux leads 
the way, spanning generations beginning with a rare 1955 Pichon Lalande!  Five bottles of historic 1959 Latour 
follow, alongside stellar 1982s from La Mission, Lafite, and Margaux, while the legendary 1986 vintage stands 
tall with Lafite, Léoville Las Cases, and Mouton!!  We fast-forward to a lineup of heavyweights: 1995 Pétrus, a 
full case of 2000 Angélus, and other millennium icons including Haut-Brion, La Mission, Lafite, Latour, Margaux, 
and Mouton!!  Magnums of 2003 Lafite and a pristine case of 2005 Latour in banded OWC carry the momentum.  
Parcels of 2009 Lafite and Lynch Bages lead into full cases of Latour and Margaux before reaching the benchmark 
2010 vintage, headlined by Cheval Blanc, La Mission, Margaux, and Mouton, with support from Pichon Baron, 
Pontet-Canet, and Léoville Poyferré!!  Ten lots of Domaine de la Romanée-Conti bring Burgundy brilliance, and 
additional standouts include the 2008 Comte Liger-Belair, 1998 Leroy Musigny, 2013 Leroy Richebourg, 1989 
Jayer Echézeaux, and 2001 DRC Montrachet – some nice friends!!  Champagne makes a sparkling statement with 
1998 Krug Clos d’Ambonnay and 2000 Clos du Mesnil, and, from beyond France there’s a showstopping magnum 
vertical of Ornellaia from 2000 to 2009, and California cult classics from Harlan, Hundred Acre, Scarecrow, and 
Screaming Eagle.  This is an elite offering from a true gourmand collector!

Join us Friday and Saturday, June 6 and 7, for a spectacular two-day auction filled with rare and remarkable 
wines.  Cheers to your health and to great wine!
 
In Vino Veritas,

John Kapon 
Chairman, Acker Merrall & Condit Companies


